
Dobrý den,

krátká reakce:

Soudkyně JUDr. Jana Bochňáková se "vyznamenala" už v roce 2005 -
https://www.novinky.cz/krimi/clanek/chybou-soudkyne-skoncil-dealer-na-svobode-40108902. Byla tehdy
kárná žaloba vskutku podána a s jakým výsledkem?

Mám za sebou stovky soudních jednání, ale aby soudkyně v prázdné soudní síni posílala 4 osoby z řad
veřejnosti do poslední řady, zakazovala položení zvukového záznamníku do první řady a nařídila justiční stráži
její nepřetržité sledování, jsem ještě nezažil.

O tom, že je flagrantně porušováno právo na spravedlivý proces ing. Marka Gáby nepochybuje ani laik, stejně
tak jako k porušování tohoto práva mlčí, tedy je podporuje i státní zástupkyně Mgr. Andrea Roztomilá.
Jednostrannost soudních jednání je do "očí bijící".

Není divu, že ESLP ve svém rozsudku ve věci Roberta Tempela z června 2020 konstatuje "disfunkci české
justice" a porušení vnitrostátního práva "na ostří nože" -
https://www.sinagl.cz/z-korespondence/10098-eslp-uznal-stiznost-odsouzeneho-roberta-tempela-ceske-soud
y-porusily-jeho-prava.html - média mlčí, místo aby bila na poplach. Nezávislá justice a média jsou garantem
svobody a demokracie. Tyto demokratické hodnoty jsou v České republice ve stále větším ohrožení.

Vaši reakci nemohu očekávat a nezávidím Vám Vaši úřednickou pozici, kdy ducha zákona a spravedlnost
nehledáte, resp. nesmíte. Odpovědí na pravdu mohou být jen formální, nic neříkající formulace na často
předtištěných textech, zbavující osobní odpovědnosti, lži, nebo souhlasné mlčení. Na konec na to doplatíme
všichni!

S pozdravem
JanSinágl
7.8.2020

https://www.sinagl.cz/z-korespondence/10231-obchoduje-ceska-republika-s-vizy-a-nebo-chrani-nase-schenge
nske-hranice-a-nasi-bezpecnost.html


